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Tisztelt Elnök Asszony !

„Kapott-e állami vagy uniós forrásból támogatást a veszprémi, Erdei Vendéglő?” címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok intézni Szabó Pál közlekedési, hírközlési é s
energiaügyi miniszter úrhoz . Válaszát írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Tudomásomra jutott, hogy a Veszprémben található Erdei Vendégl ő (8200 Veszprém,
Kittenberger Kálmán u. 2 .) az elmúlt években nagyarányú energetikai fejlesztéseket
(napkollektorok telepítése) hajtott végre . A kezdeményezést dicséretesnek és előremutatónak
tartom, s szeretném, ha a lehetőséghez más magyar kis- és középvállalkozások i s
hozzájuthatnának .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ezzel kapcsolatosan szeretném Önt kérdezni arról, hogy az Erdei Vendéglőt üzemeltető
Páholy 2000 Bt . a napkollektoros energetikai fejlesztéséhez adott-e be pályázatot a Nemzeti
Fejlesztési Terv vagy az UMFT pályázati kiírásai keretében, s ha igen, mely pályázati
kiírásból, milyen összegű állami és uniós támogatást kapott ?

Budapest, 2008 . november 24 .

Tisztelettel várom válaszát :
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